
1 

 

PROTOKÓŁ NR X/2011 

 z X sesji Rady Gminy Wierzchlas, która odbyła się w sali konferencyjnej  

Urzędu Gminy dnia 20 września 2011 roku. 

 Początek posiedzenia o godz. 9
00

 – 10
00 

                  

Ustawowa liczba radnych: 15 

Obecnych na sesji:      14 

 

W sesji udział wzięli radni: 

1. Jerzy Cieślak   - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Tadeusz Ignasiak   - Przewodniczący Komisji RLiOŚ 

3. Marcin Kowalczyk  - Przewodniczący Komisji OZKiS 

4. Józef Krzeszowski   - Członek Komisji OZKiS 

5. Marek Leszczyk   - Członek Komisji Rewizyjnej 

6. Jacek Młynarczyk   - Przewodniczący Rady Gminy 

7. Anna Olejnik   - Członek Komisji OZKiS 

8. Stanisław Parzyjagła  - Członek Komisji RLiOŚ 

9.  Tomasz Pietrzak   - Członek  Komisji OZKiS 

10.  Barbara Puczkowska  - Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

11.  Jan Sarowski   - Członek Komisji Rewizyjnej 

12.  Agata Stępińska   - Członek Komisji RLiOŚ 

13.  Ryszard Świątek   - Członek Komisji Rewizyjnej 

14.  Sylwia Wrzała   - Członek Komisji Rewizyjnej 

 

Nieobecny radny. 

1. Radosław Kolbert   - Członek Komisji RLiOŚ 

 

 

Spoza rady w sesji uczestniczyli: 

1. Krzysztof Bednarek  - Wójt Gminy 

2. Teresa Nowak   - Skarbnik Gminy 

3. Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

4. Krystyna Buczkowska  - Sołtys wsi Kraszkowice 

5. Stanisław Frankowski  - Sołtys wsi Przycłapy 

6. Leon Makielak   - Sołtys wsi Wierzchlas A 

7. Wiesław Kapica   - Sołtys wsi Wierzchlas B  

8. Jerzy Włodarczyk   - Sołtys wsi Strugi 

9.  Jan Błaszczak   - Sołtys wsi Łaszew 

10.  Rafał Mostowy   - Sołtys wsi Łaszew Rządowy 

11.  Marian Sztuka   - Sołtys wsi Przywóz 

12. Henryk Łuczak   - Sołtys wsi Kamion 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie X sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu VIII i IX sesji Rady Gminy Wierzchlas. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami Rady Gminy Wierzchlas. 

5. Przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej na 

30 czerwca 2011 r. oraz informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 

Wierzchlas za I półrocze 2011 r.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2011 rok, 

b) zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu gminy 

w 2011 roku.  

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Wierzchlas. 
 

 

 

Przebieg obrad sesji. 

Punkt 1 

 

Otwarcie X sesji Rady Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powitał radnych, sołtysów,  

oraz pracowników Urzędu Gminy. Stwierdził, że na sesji uczestniczy 14 

radnych, co stanowi kworum, przy którym, może obradować i podejmować 

uchwały Rada Gminy. 

 

 

Punkt 2 

 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że radni i sołtysi otrzymali porządek 

obrad, w związku z tym zapytał, czy są uwagi do tego porządku. 

Zachodzi konieczność wprowadzenia dodatkowej zmiany w porządku obrad 

z tego względu, gdyż jeśli ruszają zmiany w budżecie Gminy Wierzchlas, 

musimy też te zmiany wprowadzić do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchlas na lata 2011 -2021. Temat omawiany był na Komisjach jeszcze 

będzie uwzględnienia zmiany w wieloletniej Prognozie Finansowej. W związku 
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z tym należy wprowadzić jako punkt 6. Podpunkt b), a pozostała kolejność  

czyli zaciągnięcie kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu 

gminy w 2011r., będzie jako podpunkt c). 

Nie było więcej uwag ani zmian w związku z tym Przewodniczący poddał  

projekt porządku wraz z tymi dodatkowymi propozycjami pod głosowanie 

i przyjęty został jednomyślnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

 

Punkt 3  

 

Przyjęcie protokołu VIII i IX sesji Rady Gminy Wierzchlas.  

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zawsze przed sesją jest 

wykładany protokół poprzedniej sesji i każdy radny ma prawo się z nim 

zapoznać, po czym zapytał czy są jakieś uwagi do protokołu? 

Nie było żadnych uwag, w związku z tym protokoły zostały przyjęte bez zmian.       

W głosowaniu uczestniczyło 14  radnych. 

 

 

Punkt 4 

 

Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami Rady Gminy 

Wierzchlas. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Wójta o odczytanie sprawozdania od 

dnia   23 sierpnia  2011 r. do 20 września  2011 r., które stanowi załącznik nr 2 

do protokołu. 

Po odczytaniu danej informacji przewodniczący zapytał czy są do niej uwagi. 

 

Radny Józef  Krzeszowski – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, z ogromną 

starannością pytam o wystąpienie Pana Wójta w sprawie działalności między 

sesjami i nie doczekałem się do dzisiaj informacji dotyczącej problemu, który 

zgłosił OZKiS, komisja OZKiS-u, który to problem poparła również Wysoka 

Rada. Mianowicie dotyczy to wyciszenia pomieszczeń gabinetu lekarskiego 

w Przychodni w Wierzchlesie. Problem był zgłaszany jeszcze w pierwszym 

półroczu tego roku. Jest to problem natury bardzo istotnej dla mieszkańców, 

pacjentów tego ośrodka, ponieważ podstawową diagnozą medyczną jest 

rozmowa lekarza z pacjentem. Pacjenci to przeważnie ludzie starsi, których 

dysfunkcja słuchu jest już poważnie zaawansowana i trudno jest tym pacjentom 
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szczerze prowadzić rozmowę z lekarzem, kiedy cała ta rozmowa jest słyszana 

przez pacjentów czekających w poczekalni. Nie wiem czy ta sprawa, nie jest tak 

istotna dla Pana Wójta, to dlatego że jeszcze cieszy się dużym zdrowiem i nie 

musi korzystać z tego gabinetu. Ale problem dla większości mieszkańców 

Wierzchlasu jest poważnym problemem. Nie koniecznie poważnym finansowo, 

jak poważnym od strony medycznej. 

Wójt Gminy Krzysztof Bednarek – Ja składam Państwu na sesjach 

sprawozdanie z tego co zostało zrobione. Natomiast jest tysiące spraw do 

zrobienia, które będziemy realizować w tej kadencji i w następnych kadencjach 

będą różne sprawy rozwiązywane i o tym na razie nie mówię. Wygłuszenie 

gabinetów może się odbyć ze środków z utrzymania mienia komunalnego. Na 

utrzymanie mienia komunalnego nie mamy pieniędzy, jeżeli jakieś grosze 

zostaną bliżej końca roku, to wówczas możemy coś robić w tym kierunku. 

Natomiast jeszcze musimy chwilę poczekać, dlatego że musimy utrzymać całe 

mienie komunalne, to są najróżniejsze opłaty np. energia, a nie mamy już 

pieniędzy z innych źródeł, którymi moglibyśmy uzupełnić ten dział, rozdział 

paragrafu.  

Przewodniczący Rady Gminy – Wydaje mi się, że te uwagi Radnego odnośnie 

wyciszenia sal Ośrodka Zdrowia są bardzo zasadne i powinniśmy jak 

najszybciej do tego wrócić, kiedy tylko będzie można wykonać to zadanie. Jako, 

że Radny Krzeszowski zgłasza ten problem, to prosił bym o pamięć 

i przypominanie jak najczęstsze nam wszystkim o tym, żebyśmy się tym zajęli 

i żebyśmy dokonali stosownych różnych zmian w budżecie mienia 

komunalnego. Bądź Wójt może z jakiś innych środków sam nam zaproponuje, 

żeby przesunąć pieniążki na wykonanie. 

 

Nie było więcej pytań ani uwag do sprawozdania Wójta w związku z tym 

zostało ono przyjęte do akceptującej wiadomości. 

 

 
Punkt 5 

 

Przyjęcie informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 

na 30 czerwca 2011r. oraz informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Wierzchlas za I półrocze 2011 r.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  poinformował, że 

wprowadzenia do tematu dokona Pani Skarbnik Gminy Teresa Nowak. 
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Skarbnik Gminy – poinformowała, że informacje były dostarczone wszystkim 

Radnym, na poszczególnych Komisjach też omówiliśmy wątpliwe sprawy               

i gdyby były jakieś wątpliwości to możemy jeszcze raz przeanalizować tą 

informację.  

Radni nie mieli uwag i przyjęli powyższe sprawozdanie jednogłośnie.                    

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 

 

 
Punkt 6 

 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2011 r.  

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Gminy Teresa Nowak, która 

powiedziała, że projekt uchwały szczegółowo omawiany był na posiedzeniach 

Komisji i od tego czasu nie zaistniały żadne zmiany. 

Nie było uwag ani pytań do powyższego tematu,  w związku z tym 

Przewodniczący Jacek Młynarczyk poprosił Skarbnik  Gminy o odczytanie 

projektu uchwały Nr  X/62/2011 w w/w sprawie. Następnie uchwała poddana 

została pod głosowanie i przyjęta jednogłośnie. W głosowaniu uczestniczyło 14 

radnych.  

 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchlas na lata 

2011-2021 

Wprowadzenie do tematu dokonała Pani Skarbnik Teresa Nowak, która 

powiedziała, że ten projekt uchwały nie był omówiony na poszczególnych 

Komisjach. W związku z tym każdy dzisiaj otrzymał projekt tej uchwały, 

a zachodzi konieczność, dlatego że przygotowując wniosek do o wydanie opinii 

w sprawie zaciągnięcia kredytu. Wniosek ten musi być zgodny z Wieloletnią 

Prognozą Finansową, której ostatnia zmiana była 31.05.2011r. W związku z tym 

w dochodach i wydatkach w 2011r. są zmiany i to jest już zaktualizowane, 

zresztą to jest w załączniku w tym projekcie uchwały, jak również spłata 

kredytów w 2012 i 2013r. też są uwzględnione te zmiany. W związku z tym 

musi być też dokonana zmiana w tej Wieloletnie Prognozie Finansowej. 

Radna Agata Stępińska poprosiła o kilka minut przerwy, żeby można było się 

zapoznać ze zmianami.  

 

Ogłoszono 10 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady. 
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Wprowadzenie do tematu zostało dokonane przed przerwą.  

 

Radny Stanisław Parzyjagła –skierował pytanie dotyczące ostatniej strony 

projektu uchwały, jest tam ujęta  budowa gminnej oczyszczalni ścieków, na 

którą nakłady się kończą  2011r., a co będzie dalej z kanalizacją?  

Wójt Gminy wyjaśnił,  że budowa gminnej oczyszczalni ścieków kończy się 

w tym roku. Już w przyszłym roku  nie będzie realizowana gminna 

oczyszczalnia ścieków, ponieważ ona się kończy w tym roku.  

Skarbnik Gminy dodała, że  pewno przy projekcie budowy, jeżeli otrzymam 

taki materiał do wprowadzenia takiej inwestycji to wtedy będziemy już 

planować ją w projekcie budżetu. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk powiedział, że  najpierw 

była przedstawiona propozycja dla Radnych, czy będzie ta kanalizacja 

w kierunku Wierzchlasa, czy do Kraszkowic. Padło na to, że do Kraszkowic, 

teraz musi być zatwierdzony projekt prac, jak ma to wszystko przebiegać. Gdy 

będziemy mieć pozwolenie na budowę, wtedy kosztorys będzie zrobiony przede 

wszystkim. Jeśli nie mamy kosztorysu, to nie wiemy o jakich kwotach mówić. 

Radny Parzyjagła – jeżeli prognozuje się jakąś prognozę finansowania na ileś 

lat, to chociaż symbolicznie powinno być naznaczone, że taki projekt będzie. 

Wójt Gminy – jeszcze nie jesteśmy w tym momencie, a radni otrzymają  

projekt budżetu już niedługo i ten projekt przeanalizujecie, wprowadzicie 

ewentualnie jakieś zmiany do niego lub nie. Później będziecie odpowiednimi 

uchwałami wprowadzać to wszystko i wtedy pewne rzeczy znajdą się 

w wieloletniej prognozie finansowej.  

Radny Józef Krzeszowski  popiera stanowisko Radnego Parzyjagły, bo 

uważam, że jeżeli nie będziemy mieli zaplanowanych takich inwestycji, tylko 

będziemy tak chałupniczo budować kolektor z budżetu na budżet i wyszarpywać 

sobie nawzajem środki, to my tego skolektorowania miejscowości takich jak 

Kraszkowice i Wierzchlas nigdy nie osiągniemy. Jak to nie będzie 

w perspektywicznym planie przewidziane takie działanie.  

Radny Stanisław Parzyjagła – zwrócił uwagę aby tylko spojrzeć na lata 2012- 

2013- 2014 kolejno jakie są dochody gminy. 

Wójt Gminy zwrócił się do radnych aby nie marnowali niepotrzebnie czasu, 

dlatego że w ciągu ubiegłego i tego roku zrealizowaliśmy zamknięte zadania. 

Oczyszczalnia ścieków wraz z kanalizacją w Krzeczowie i je kończymy w tym 

roku, potem będziemy je rozliczać, bo to są Unijne pieniądze. Będziemy spłacać 

kredyty przez wiele lat, to jest zamknięte zadanie. Teraz zaplanujemy sobie 

następne zadanie do realizacji. Tu nie będzie żadnego wyszarpywania, tylko po 
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prostu jeżeli uznacie, że będziemy projektować całe Kraszkowice i potem je 

realizować, to będziemy to po prostu robić. Wszystko musi być formalnie 

wprowadzone, bo to są ogromne pieniądze. Po prostu musimy zaplanować 

zadanie, pieniądze na nie, najpierw je zaprojektować tak jak Przewodniczący 

powiedział, pozwolenie na budowę uzyskać i potem realizować to zadanie, 

przez ileś tam lat.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk– powiedział, że nie widzi 

żadnego przeciwwskazania, żeby zmiana tej Wieloletniej Prognozy Finansowej 

następowała z sesji na sesję, bo de facto tak to czynimy. Za każdym razem kiedy 

jakieś środki przekazujemy na jakiś cel, który nie był zawarty, bądź w innej 

formie, wysokościach w tym Wieloletnim Planie to go zmieniamy, zmieniamy 

go na bieżąco. Tak samo moim zdaniem czynimy z przeznaczeniem, 

wyasygnowaniem odpowiednich kwot na dalszą budowę kanalizacji.  

Radny Stanisław Parzyjagła – Chciałem zwrócić uwagę, że Wieloletnia 

Prognoza Finansowa się opiera od 2012r.  24 miliony, a 17 to jest kolosalna 

różnica, zejście do takiego poziomu. Z czego Pan chce to później zrobić  

i zapłacić? 

Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że w dochodach w 2011r. jest olbrzymia dotacja, 

którą otrzymujemy z Urzędu Marszałkowskiego, ona jest wprowadzona. 

W następnych latach jest to nie przewidziane. Muszą być informacje tak jak 

Przewodniczący wyjaśnił wtedy będzie wiadomo z czego będzie dana 

inwestycja finansowana, czy z dotacji, czy z kredytów, czy z pożyczki. Także 

wtedy będzie wszystko uwzględnione, a na dzień dzisiejszy to jest niemożliwe 

żeby te kwoty ująć, bo jeszcze nie wiadomo jak to będzie wszystko 

finansowane. 

Radny Stanisław Parzyjagła – ale na lata 2012- 2021 nie planuje się 

zaciągnięcie nowego kredytu, pożyczki. A mamy wykaz przedsięwzięć 

majątkowych i ich realizacja w poszczególnych latach i to się kończy na 2011r. 

i nie ma nic.  

Wójt Gminy – Wieloletnia Prognoza Finansowa jest zmieniana przez Radę 

Gminy praktycznie co sesje. Musimy zrobić projekt, żeby projektant zrobił 

kosztorys i z kosztorysu macie jakąś orientacyjną wartość ile może kosztować 

zadanie, wtedy dopiero, w tej chwili nic nie wiemy kompletnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – możemy wprowadzić 

kwoty wielomilionowe, tak jak mówił tutaj Radny przybliżone, ale czy te kwoty 

wielomilionowe my jesteśmy prawni do tego, żeby je tutaj zawierać. My nie 

jesteśmy przecież specjalistami w tej gestii. Musimy mieć jakąś podstawę, jakąś 
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opinię fachowca, który się wypowie, tutaj myślę o tym kosztorysie, żeby jakąś 

kwotę tutaj wyasygnować. Rzucimy wielomilionowe kwoty w tym projekcie na 

budowę kanalizacji i co, to się mija moim zdaniem z celem. 

Radny Marek Leszczyk-  powiedział,  że ta Wieloletnia Prognoza Finansowa 

nie wiąże nam w jakiś sposób rąk? 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk  dodał, że ciągle ją 

będziemy zmieniać, uzupełniać, wprowadzać nowe zadania. To jest jak sama 

nazwa mówi prognoza, to nie jest wiążące w 100% do końca, że tak na pewno 

tak będzie. Jak pojawią się środki to zostaną one ujęte. 

Radny Stanisław Parzyjagła – stwierdził, że w zasadzie nie ma potrzeby 

zajmowania się tą prognozą, bo po co skora ma być zmieniana z sesji na sesję, 

czyli coś ustalimy dziś na następnej sesji działamy. Ja tak przynajmniej to 

rozumiem, bo jeśli się coś prognozuje to się ustala, są jakieś ustalenia.  

Skarbnik Gminy  wyjaśniła, że jeżeli w budżecie naszym zmieniamy 

przychody i rozchody, wtedy  również dokonujemy zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy. Dlatego na poprzedniej na przykład sesji też 

robiliśmy zmiany, ale nie dokonywaliśmy zmian w Prognozie. W tej chwili 

zaciągany będzie kredyt  a w budżecie zaplanowany kredyt 160 000zł, ale 

zwiększyliśmy ten kredyt na 225 000zł, który będzie spłacony w całości 

w 2012r., a było przedtem, że spłata wyniesie 160 000zł , w związku z tym 

automatycznie i spłaty i te kredyty się zmieniły, więc musimy dokonać zmian. 

Sama nazwa: uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie. Ta 

Wieloletnia Prognoza jest uchwalona , a my tu non stop będziemy dokonywać 

zmian, jeżeli będzie zachodziła taka konieczność i potrzeba.  

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk – powiedział, że  w tej 

prognozie uchwalone są  ramy, których się trzymamy, ale to nie stanowi o tym, 

że my nie możemy ich w pewnym sensie zmienić. Całościowo, ogólnie mamy 

zakreślony jakiś sposób działania w tej prognozie. Ale jak już wcześniej 

powiedziałem to jest prognoza i można ją zmienić. Skoro nie ma uwag proszę 

Panią Skarbik o odczytanie projektu uchwały Nr X/63/2011 w tej sprawie. 

Następnie uchwała poddana została pod głosowanie i przyjęta większością 

głosów., „za” było 12 radnych, 2 Radnych wstrzymało się od głosu. 

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. 
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c) zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu 

gminy w 2011 r. 

Pani Skarbnik została poproszona o wprowadzenie do tematu i wyjaśniła, że 

dokonaliśmy zmian poprzednich uchwał, dlatego że planujemy zaciągnąć kredyt 

na przebudowę drogi gminnej Przywóz – Łaszew. W związku z tym musi być 

też stosowna uchwała podjęta w tej sprawie.  

Nie było uwag w związku z tym Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik 

Teresę Nowak o odczytanie uchwały Nr X/64/2011. 

Nie było pytań ani uwag w związku z tym Przewodniczący poddał pod 

głosowanie powyższą uchwałę „za” było 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. Uchwała została przyjęta większością głosów. W głosowaniu 

uczestniczyło 14 radnych.  

 

Punkt 7 

 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

 

1) Wójt Gminy Wierzchlas poinformował, że jest propozycja ze strony 

Toporowa, żeby w przyszłym roku dożynki gminne zorganizować u nich                   

i chciałem usłyszeć od Was akceptację i wówczas byśmy się tego trzymali, że 

tak powiem. Jeżeli jest potrzebna dyskusja to bardzo proszę, jeżeli nie to przez 

aklamacje może. Dobrze, że jest środowisko chętne, żeby następne dożynki 

gdzieś zrobić.  

Radna Sylwia Wrzała – Ja nie mam nic absolutnie do tego, ale bardzo 

popieram ze względu na to, ze to są miejscowości turystyczne i tam też dużo 

turystów przejeżdża i to będzie taka atrakcja w porównaniu do tego co było 

w Kraszkowicach. Myślę, że to też podniesie wizerunek troszkę naszej Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Młynarczyk przypomniał, że był 

zgłaszany za poprzedniej jeszcze kadencji Rady taki plan, że najpierw te 

dożynki odbędą się w Toporowie, później w Kraszkowicach, bądź też na 

odwrót. Wyszło tak, że pierwsze dożynki odbyły się w Kraszkowicach, jeśli już 

wypada dać szanse na zorganizowanie dożynek w Toporów, ja myślę że nie 

mamy nad czym dyskutować. Nie było żadnego sprzeciwu ze strony Radnych, 

głosowanie było zbędne. Ustalono za aklamacją, że w przyszłym roku dożynki 

odbędą się w Toporowie. 
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2) Sołtys Leon Makielak –zapytał odnośnie dalszych planów z ulicą 

Wiśniową? Jest nadzieja w tym roku? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że jest nadzieja, bowiem projekt jest zrobiony, 

pozwolenie na budowę składamy, nie spieszymy się z pozwoleniem na budowę, 

bo tak jest lepiej. Jest czas teraz jesienią, sobie załatwimy to i trzeba będzie 

zaplanować środki na inwestycję.  

 

Punkt 8 

 

Zakończenie obrad X sesji Rady Gminy Wierzchlas 

Porządek obrad został wyczerpany w związku z tym Przewodniczący Rady 

Gminy zamknął X sesję Rady Gminy Wierzchlas. 

„X sesję Rady Gminy Wierzchlas uważam za zamkniętą.” 

Obrady zakończono o godzinie 10
00

. 

 


